
BR.0012.3.4.2018 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się w dniu 26.03.2018 roku w sali 

konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Kole. Posiedzeniu przewodniczył Marcin Janiak – Z-ca 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. W posiedzeniu udział wzięło 5 radnych, co stanowi 

quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego otworzył posiedzenie, powitał gości i członków Komisji, następnie 

przedstawił porządek posiedzenia, którego tematem była: 

1) Analiza projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Koła na 2018 rok. 

2) Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2025. 

3) Sprawy różne. 

Ad. 1 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Koła na 2018 rok, 

Skarbnik Miasta Koła Mariola Makowska przedstawiła zestawienie skutków podwyżek 

wynagrodzeń pracowników niepedagogicznych w placówkach oświatowych, (stanowi 

załącznik do protokołu). W dziale 801 oświata i wychowanie zmiany w wysokości 110.523,96 

zł. dot. planowanych podwyżek dla pracowników niepedagogicznych, przedstawione 

zestawienie zawiera poszczególne placówki oświatowe. Wszyscy pracownicy będą mieć 

wyrównane wynagrodzenie do wysokości płacy zasadniczej, czyli najniższą krajową 2.100,00 

zł. wynagrodzenia zasadniczego. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, czy również wynagrodzenia pracowników pływalni 

będą uwzględnione. 

Pani Skarbnik powiedziała, że po rozmowach z pracownikiem Wydz. Kadr i Płac, to już 

po części były dokonane wyrównania. 

Pozostałe zmiany w projekcie uchwały dotyczą wydatków majątkowych, a w 

szczególności nazewnictwa wydatkowania konkretnych zadań majątkowych, tj. zmniejszenie 

o kwotę 100.000,00 zł. Przebudowa dojazdu do ul. Konarskiego – sięgacz – działka nr 142 

ark. mapy 42, z przeznaczeniem na Przebudowę dojazdu do ul. Zawadzkiego – sięgacz – 

działka nr 75 ark. mapy 21. Kolejna zmiana dot. rozdziału 70005 Gospodarka mieszkaniowa 

– zwiększenie o kwotę 131.324,00 zł. tyt. zabezpieczenia środków na wykonanie rozbiórki 

budynku przy ul. Pułaskiego 2. Proponuje się zwiększenie rozdziału 75023 Administracja 

publiczna w kwocie 1.722.380,84 zł. w tym § 4010 – 1.056.000,00 zł., § 4110 – 150.000,00 

zł., § 4600 – 325.301,24 zł., komornik sądowy firmy Szurgot zajął rachunek bankowy, § 4580 

Pozostałe odsetki w kwocie 142.177,54 zł., następnie § 4610 – Koszy postępowania 

sądowego i prokuratorskiego na kwotę 48.902,06 zł. Po rozliczeniu przychodów ze sprzedaży 

napojów alkoholowych przeznacza się środki w kwocie 8.802,58 zł. na wykonywanie zadań 

statutowych MOPiPR. 



Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, dla czego kwota 100.000,00 zł. została zdjęta z ul. 

Konarskiego, a przesunięta na ul. Zawadzkiego?  

Naczelnik Wydz. Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Hanna 

Zywert odpowiedziała, na podstawie zwiększonego zakresu robót na ul. Zawadzkiego, wykonanie 

ciągu pieszo-jezdnego i wykonanie wjazdów na posesje. 

Radny Marcin Janiak uważa, że nie należy zdejmować środków z już zaplanowanych inwestycji, 

są zgromadzone wolne środki, z których można zwiększyć brakujące środki na ul. Zawadzkiego. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała na jakiej podstawie wykonano rozbiórkę budynku bez 

zabezpieczenia środków w budżecie. 

Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Lokalowych 

odpowiedziała, że budynek znajdował się w tragicznym stanie i groził zawaleniu. Decyzją inspektora 

nadzoru budowlanego budynek został rozebrany. 

Radny Florian Olejniczak przedstawił swoje zastrzeżenia w sprawie wyroku Sądu dot. firmy 

Szurgot, a dotycząca budynku przy ul. Asnyka. Poprosił o przedstawienie wyroku sądowego (stanowi 

załącznik do protokołu). Twierdził, że sprawa była wygrana, lecz decyzją pana Stanisława Maciaszka 

w trakcie trwania procesu zmieniono kancelarię adwokacką, która przegrała cały proces. 

Pani Burmistrz powiedział, że zasądzone przez sąd środki przejął komornik sądowy i spłacone 

zostały zobowiązania pana Szurgota, również Miasto odzyskało swoje należności w wysokości 

77.765,76 zł. 

Radny Florian Olejniczak stwierdził z przykrością, że środki na które co roku czekamy a dot. 

nadwyżki budżetowej, to po raz kolejny są rozdysponowane przez Burmistrza. Środki, które mogłyby 

pomóc w wykonaniu budowy dróg czy zmiany warunków mieszkaniowych są wykorzystane na źle 

podejmowane decyzje. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, czy w Sądzie trwają inne sprawy z powództwa firmy 

Szurgot. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że to była ostatnia sprawa, lecz istnieje możliwość, że firma 

Szurgot doszuka się innych nieprawidłowości. 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2025 przedstawiła Skarbnik Miasta Koła Mariola Makowska. Zmiany w niniejszym projekcie 

uchwały dotyczą zmian zawartych w projekcie uchwały budżetowej, zarządzeniach 

Burmistrza Miasta oraz aktualizacji przedsięwzięcia pn. „Użytkowanie gruntów pokrytych 

drogami” co do kwot dot. nakładów finansowych oraz limitu zobowiązań, a także 

uaktualnienie danych dot. przedsięwzięcia pod nazwą „Bankowa obsługa budżetu”, obecnie 

koszt obsługi miesięcznie wynosić będzie 2.500,00 zł. na okres trzech lat. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad. 3 Sprawy różne: 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała o podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli, kiedy 

będą realizowane i czy są zabezpieczone w budżecie. 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że gdy otrzyma decyzję to natychmiast będzie ona 

realizowana, co do środków na ten cel ma pewne plany, o których powiadomi w najbliższym 

czasie. 

 

Opinia Komisji: 

1. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2018 rok – Komisja wydała 

opinię negatywna przy 2 głosach za i 3 głosami przeciwnymi. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Koła na lata 

2018-2025 - Komisja zaopiniowała pozytywnie przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

     Zastępca Przewodniczącego 

            Komisji Budżetu i Finansów 

 

                            / Marcin Janiak / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady 

    

  


